

## Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2023-03-13

**Plats:** Strands IF Kansli kl. 18.00 – 19.45 (rum Sockerbiten)

**Närvarande:** Anna Lundh, Anders Silén, Camilla Thor, Ewa Niemi Andersson, Andreas Olsson, Adelina Borges Olsson

**Kallade men kunde ej närvara:** Micke Ohlsson, Johanna Bolin

<b>Mötet öppnas</b>	Anna hälsar alla välkomna.
<b>Mötessekreterare</b>	Ewa N A
<b>Dagordning</b>	Godkänns.
<b>Föregående protokoll</b>	Vävs in i dagens möte.
<b>Uppföljning fattade beslut/aktiviteter</b>	Blir aktuellt först nästa möte.
<b>Ekonomi</b>	Kassör Anders informerar om att ekonomin är under kontroll. Budget för året gjord. Blodomloppet - vår största och viktigaste inkomstkälla.
<b>Blodomloppet</b>	Årets lopp går av stapeln 22 maj. Som vanligt en hel del arbete att göra under året innan dess. Framförallt är det Anders S, Lars R, Ulf Ö och Bosse P som planerar/arbetar i nuläget, i samarbete med Lina på Blodcentralen. Stödet från Blodomloppet centralt upplevs gott. Många funktionärer behövs strax före och under loppet. Viktigt att funktionärslistor iordningställs och skickas ut inom den närmaste tiden (görs av arbetsgruppen). Affischer behöver sättas upp på så många strategiska ställen som möjligt. Hundra finns klara, fler kan fixas. Anders lämnar till Anna för vidare distribution i grupperna.
<b>Mötesfrågor</b>	<b>Sponsorgruppen</b> Central grupp för Strands IF. Representant från friidrotten behövs. Camilla deltar på möte nästa vecka. Även Andreas försöker delta.
	<b>Träningslokal hösten-vintern 23/24</b> Mer osäkert med Holmalokalen med de nya ägarna. Möte med kommunen angående friidrottens behov av lokaler bokad nästa vecka. Anders S, Johanna B och ev. Lina Q deltar.
	<b>Egna tävlingar 2023</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Sanktion sökt för Strands Ungdomsspel 12 aug.</li><li>• Anordna andra typer av småtävlingar. Grenspecifika kvällstävlingar/veckans gren? Ordnas på träningstid? Någon form av fortsättning på Guldjakt? Detta behöver diskuteras vidare i tränargruppen.</li><li>• Lista med önskemål inför utomhussäsongen behöver skickas till Glysis.</li><li>• Tävlingskommitté behöver skapas. Den bör också ansvara för att funktionärsutbildning sker. Anna kollar med Lina Q och Marie E.</li></ul>

	<p><b>Friidrottsskola</b> Förslag att fortsätta med en tredagars variant. Tid 9-12. Vecka 25, 26 eller möjligen samma vecka som Strands ungdomsspel. Viktigt att bädda för att det finns tillgängliga ungdomsledare. Adelina och Lina pratar vidare.</p>
	<p><b>Tränings- och tävlingskläder</b> Enas om att fortsätta med Noname gällande tävlingskläder. Web shop kommer att vara öppen under 2 veckor. Camilla ansvarar för att den öppnas inom kort då leveranstiden är flera veckor. Enas om att gå vidare med att undersöka att kunna beställa träningskläder via Intersport. Anna och Camilla, i samråd med Adelina?</p>
	<p><b>Ansökningar Fonder</b> Aktuellt nu är Iggesund sociala fond och Sundbladiska fonden. Varje sektion ska lämna in önskemål till en gemensam ansökan för Strands IF. Anders har bl.a. som förslag: bidrag till stavhoppstavar, spikskoskydd till hoppmattor. Ytterligare förslag från friidrotten ska skickas till Anders S – senast sista mars.</p>
<b>Övriga frågor</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Utbildning tränare 7-10 år i Bollnäs 25/3</li> <li>• Utbildning tränare 10-12 år i Bollnäs 26/4 – 18/6</li> <li>• Strandsdagen, planeringsmöte 16/3. Våra representanter: Adelina Borges Olsson och Anton Persson.</li> <li>• Träningstider Glysis är bokade, samma som tidigare år. Kan ändras vid behov</li> <li>• Svealandsmästerskap 18-19/3. En aktiv + en ledare åker på detta.</li> </ul>
<b>Summering kring fattade beslut och kommunikation</b>	Gjordes enligt ovan.
<b>Nästa sektionmöte</b>	24 april kl. 18-20. Då även diskutera: Lagring av dokument, Dropbox, Laget.se, e-posten
<b>Mötet avslutas</b>	Trevlig stämning. Tack för idag!